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Referat fra styremøte 5/23 

Sted:   Idrettens Hus 

Dato/tid: Tirsdag 22. august kl.17.00 

 

Kort presentasjonsrunde siden det er nytt styre etter årsmøtet 24. mai og vi har en ny i styret Erlend Sunde, 39 år 

bor i Nipedalen og repr, Bergen Klatreklubb siden 2005, har variert idrettslig og studiebakgrunn, arbeider p.t. som 

postdoktor v UiB i forskerstilling ved Institutt for samfunnspsykologi 

 

 
Navn 

Tilstede 
(alle) 

For 
fall 

 
   Merknad  

Dag Jarle Aksnes, leder  X  stemmerett 

Siren Preto, nestleder   X  stemmerfett 

Geir Iden, styremedlem X   stemmerett 

Trond Erik Mikkelsen, styremedlem X   stemmerett 

Linda Arnesen, styremedlem  X    stemmerett 

Vidar Steine, styremedlem X    stemmerett 

Janne Gro Nyheim Rasmussen X    stemmerett 

Atle Houg Ringheim   X forfall 

Anushiya Steek    X  Forfall (pga startet legestudier i Oslo) 

Erlend Sunde X  stemmerett 

 Camilla H Farestveit, vararepresentant X   stemmerett for Atle 

Kolfinna Magnusdottir, vararepresentant   X Forfall 

Kent Trieu Nguyen, ungdoms vararepresentant x  
  Stemmerett for Anushiya 

Roar A, Anders H, Sandrino B og Thomas Lee XXXX  Alle fra adm. Thomas forlot kl.16:30 

 

Thomas og Sandrino informerte kort fra prosjektene sine 

 

Sak 19/23 Godkjenning av innkalling, saksliste 5/23 og styrereferat 4/23 (utsendt 1.gang den 12.juni) 

 

Vedtak:  Idrettsrådet i Bergen godkjente innkalling/ saksliste 5/23 samt styrereferat 4/23. 

 

Sak 20/23 Årsmøte, 

 

- Tanker etter årsmøtet 

 

- Eventuelle reaksjoner 
 

Vi har fått positive tilbakemeldinger på runde fra hvert politisk parti ved møtets start,  

Espen Edvardsen (Spkl.Djerv) foreslo at vi burde ha flere årlige samlinger ikke bare årsmøte og det er noe vi skal 

se om vi kan få til 
 

- LAM Innstilling er sendt til NIF til utbetaling til klubbene våre. Styret fikk denne tilsendt i sommer og den 

er helt i tråd med årsmøtets vedtak og ble sendt inn til utbetaling siden dette er mye penger som 

forhåpentligvis kommer godt med både her og hos idrettslagene. Daglig leder informert om at Referat fra 

Årsmøtet var blitt signert, men manglet sak om LAM og det vil bli rettet opp slik at disse midlene kan bli 

overført til idretten i Bergen snarest mulig. 

 

Ble tatt til orientering 
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Sak 21/23 Siden sist: 

 

- er fordelt istid (3 ishaller), treningstid i flerbrukshaller (23 håndballflater) + ca 80 skole gym.saler 
- er åpnet nærmiljø anlegg Varden + Nesttun og er kommet invitasjon til Haukedalen og at grunnstein skal 

legges ned 8. sept på hall i Alvøen og på Alvøen skole er bygget ny kunstgressbane ila sommeren som  
erstatning i byggeperiode for hallen. 

 
- Trond Mohn Games og stavhopp galla på Torgalmenningen 

- Tilskudd til private anlegg er nå utbetalt Dag viste til oppslag i BA med beløps størrelsene til de ulike 

klubber og anlegg som fikk støtte derfra 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 22/23 Sak om Slettebakken er nå på offentlig høring 

 

Jf mail fra Omar Mekki så var ikke satt høriongsfrist ennå da saklisten ble utsendt, men er nå satt til 6. oktober har  

vi fått vite link til saken er nedefor: 

Kommunens foreslåtte løsninger er en del annerledes enn det vi så for oss. Spesielt ishallene er vi usikre på. 

 

Bergen kommune - Områderegulering for Slettebakken 
 

Saken utsettes til neste styremøte slik at vi alle får bedre tid til å lese oss opp på detaljene i saken  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Sak 23/23 Tilskudd (5,6 mill .kr) til å yte en ekstra innsats til like muligheter til å delta i idretten 

 

Frist er 1. sept for å få godkjent våre kriterier å få utbetalt pengene. Så her er ikke mer enn tid og vei. Vi synes det  

her er litt vrient siden det er første gang vi har fått til fordeling slike øremerkede satsingsmidler, derfor har vi heller  

ikke noen helt klar fasit for dette,  

 

Kopi av tildelingsbrevene fikk dere tilsendt den 31. mai. 

 

Adm hadde sendt styret noen spørsmål å tenke gjennom, og etter en god diskusjon ble gjort slikt: 

 

Vedtak: 

Idrettsrådet i Bergen har vektlagt bl.a. geografi hvor i by` n er idrettsklubbens primære rekrutteringsområde og vi 

gir 50.000 kr ekstra til de klubbene som holder til i områdene som kommunen har definert som 

områdesatsingsområder, 

Dvs.: Solheim – Slettebakken – Loddefjord – Olsvik – Vi vet også fra før har Indre Laksevåg – Ytre Arna – 

Flaktveit – Toppe og deler av Sentrum blitt omtalt som bydeler med betydelig levekårsutfordringer og har derfor 

inkludert disse ifm utregningen Forutsetning for 50000 kr at de har minst 50 barn og ungdom som medlemmer, 

klubber innen området som har mindre enn 50 medlemmer gir vi 30.000 kr ekstra. Klubber som ikke har mer enn 

10 medlemmer under 20 år settes til 0,- 

Klubber som er spesial organisert for toppidrett (f.eks Bergenssvømmerne + IL Bergen Håndball + Bergen elite 

ballklubb (basket), disse har en profil som ligger litt på siden av den sosiale profilen i formålet for 

tilskuddsordningen og disse er også satt til 0,- kr og Studentidrettslag likeså. Når Spkl. Brann likevel er blitt 

tilgodesett med litt midler, er det ment til klubbens barne,- ungdoms fotball som også er en del av Branns aktivitet. 

Vi mener at idrettslag som får betydelig med kommunal støtte til dette samme formålet, eksempelvis Møhlenpris IL 

som over egen linje alene får 462.000 kr skal settes til 0. Forøvrig er pengene fordelt som i LAM modellen. 

De 184 idrettsklubbene som mottar økonomisk støtte skal benytte midlene til følgende formål:Tilskuddet er en 

ekstrainnsats for å gi alle barn og ungdom like muligheter til å delta i medlemsbaserte lag og foreninger som driver 

idrett eller fysisk aktivitet, uavhengig av hvem de er, hvor de bor og hva foreldrene tjener.   

Se her for liste:2023_Tilleggsmidler_Nett.xlsx 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Sak 24/23 Halvårsregnskap 

 

(var sendt til styret samme dag og ble tatt til foreløpig orientering)  

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.bergen.kommune.no%2Fomkommunen%2Farealplaner%2Foffentlige-planer-under-arbeid%2Fomraderegulering-for-slettebakken&data=05%7C01%7CRoar.Andersen%40idrettsforbundet.no%7Ca943ecab1bfd4f53067008db9d92e8ae%7C5ca933991184430d88a8107721ef7b66%7C0%7C0%7C638277026504527392%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=MpRnh8dHiolfiFHdD4j8hzWomLBiNM9FfFXEvRSxK2g%3D&reserved=0
https://www.idrettsråd.no/siteassets/vestland/bergen/dokumenter/2023_tilleggsmidler_nett.xlsx
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Adm forklarte at ved halvår var sannsynlig et lite overskudd siden regnskapsførerens foreløpige fremstilling ikke  

hadde delt regnskapet opp i prosjekter 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Sak 25/23 Personal saker 

 

1) 

Sandrino Birkeland og Thomas Lee stillings % ble hevet fra 50 til hhv 100% for SB og 90% (eget ønske) for TL i  

tråd med tidligere behandling av deres ønske der styret ga klarsignal om det når økonomien var på plass, vi har fått  

lovnad fra kommunen om mer midler til å starte LIM og på Loddefjord skole (LIM skole nr.5) og vi har fått midler  

til aktivitetsguide prosjektet fra Gjensidige stiftelsen og fra IMDI/NIF og fra Bergen kommunes område satsing 

 

Dessuten har vi fått ca 1, mill til å etablere BUA og da trengs økt arbeidskapasitet og organiseringstalent som disse  

to tilfører.  

 

Vi ønsker å tilby begge langvarige trygge stillinger, men enn så lenge dette er prosjekter som foreløpig er  

prisgitt årlige tilskudd fra ulike eksterne givere, så er dette noe vi hele tiden må jobbe med og følge opp 

 

Styret tok dette til orientering 

 

2) 

Rundt denne tid på året har Idrettsrådet normalt fastsatt lønn til sine ansatte (4). Det er for tiden stor inflasjon slik at  

daglig leder foreslo å øke lønnene med 5,5 som gjør at man holder noenlunde tritt med prisstigningene i  

samfunnet.  

 

Ansatte forlot rommet. Styreleder informerte litt om samtaler med daglig leder planer om ønsket avgang o.a..  

 

Dag Aksnes (leder) og nestleder, Siren Preto, følger opp sak om årets lønnsjustering 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Annet siden sist 

 

Den 6.sept. avholdes en Balansekonferanse som noen hadde meldt seg på. Samme dag får vi besøk av 

Idrettspresidenten og av vår nye kulturminister fra Bergen (Lubna J) 

 

EVENTUELT: - Klage Åsane håndball og Åsane ishockey (ble begge utsatt) 

 

Referent,  

 

Roar Andersen 

Bergen 19. september 2023 

 

NESTE STYREMØTE 4 oktober 

 

 


